

[Texte]

## EVIDENCE

[Recorded by Electronic Apparatus]

Wednesday, February 17, 1993

• 1533

**The Chairman:** I call this meeting to order. I want to read the committee a letter from the Speaker.

Dear Colleague,

Pursuant to Standing Order 113, this is to confirm your appointment as Chairman of the Legislative Committee on Bill C-305, An Act respecting the award of the Victoria Cross.

John A. Fraser

Mr. Clerk, would you be kind enough to read our order of reference.

**The Clerk of the Committee:** It is that Bill C-305, an act respecting the award of the Victoria Cross, be now read a second time and referred to the legislative committee.

**The Chairman:** Colleagues, as our clerks we have Bill Farrell and Marc Bosc from the Public Bills Office, and from the Office of the Law Clerk and Parliamentary Counsel we have Mr. Philippe Ducharme. From the Research Branch of the Library of Parliament we have Grant Purves. I think most of us know these gentlemen.

I have the standard printing motion. Is anyone prepared to move that the committee print the standard 750 copies?

**Mr. Mifflin (Bonavista—Trinity—Conception):** I so move.

Motion agreed to

**The Chairman:** The second motion concerns the receiving and printing of evidence when a quorum is not present, provided that three members are present, including the chairman, or in his absence the person designated to be chairman.

**Mr. Wilson (Swift Current—Maple Creek—Assiniboia):** I so move.

Motion agreed to

• 1535

**The Chairman:** Can I have someone move that during the questioning of witnesses the first spokesman of each party be allotted ten minutes and thereafter five minutes for other members of the committee?

**Mr. Stupich (Nanaimo—Cowichan):** I so move.

Motion agreed to

**The Chairman:** On future business of the committee, Mr. Fee, I understand you have a statement.

**Mr. Fee (Red Deer):** Mr. Chairman, I was just going to say that I have sent to the clerk the names of a number of people I would like to have had called as witnesses. But in reflecting on the total support this bill has received from all sides of the

[Traduction]

## TÉMOIGNAGES

[Enregistrement électronique]

Le mercredi 17 février 1993

**Le président:** La séance est ouverte. Permettez-moi de vous lire une lettre du Président de la Chambre.

Cher collègue,

Conformément à l'article 113 du Règlement, la présente confirme votre nomination au poste de président du Comité législatif sur le projet de loi C-305, Loi concernant l'attribution de la Croix de Victoria.

John A. Fraser

Monsieur le greffier, auriez-vous l'obligeance de lire l'ordre de renvoi.

**Le greffier du Comité:** Il est ordonné que le projet de loi C-305, Loi concernant l'attribution de la Croix de Victoria, soit maintenant lu une deuxième fois et déferé au Comité législatif.

**Le président:** Chers collègues, sont présents les greffiers Bill Farrell et Marc Bosc, du Bureau des projets de loi d'intérêt public, et Philippe Ducharme, conseiller parlementaire du Bureau du légiste. En outre, Grant Purves du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement est ici. Tous nous connaissons ces personnes.

Il faut adopter la motion courante pour l'impression des délibérations. Quelqu'un est-il prêt à proposer que le comité imprime les 750 exemplaires habituels?

**M. Mifflin (Bonavista—Trinity—Conception):** Je le propose.

La motion est adoptée

**Le président:** La motion suivante concerne l'audition et l'impression de témoignages en l'absence du quorum, dans la mesure où trois membres, dont le président ou, en son absence, son suppléant, soient présents.

**M. Wilson (Swift Current—Maple Creek—Assiniboia):** Je propose que cette motion soit adoptée.

La motion est adoptée

**Le président:** Quelqu'un peut-il proposer que lors de l'interrogation des témoins, on accorde dix minutes au premier intervenant de chaque parti, et cinq minutes par la suite, à chaque autre intervenant?

**M. Stupich (Nanaimo—Cowichan):** Je propose que cette motion soit adoptée.

La motion est adoptée

**Le président:** Monsieur Fee, je crois savoir que vous voulez dire quelques mots sur notre programme.

**M. Fee (Red Deer):** Monsieur le président, j'ai envoyé au greffier la liste des témoins que j'aurais voulu que nous entendions. Mais, étant donné l'appui inconditionnel que ce projet de loi a reçu de tous les partis à la Chambre—et je pense